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ZÁPIS 

z jednání kolegia rektora dne 30.11. 2020 

 

Přítomni: prof. Oslzlý, JUDr. Valová, doc. Francán, Bc. Hájková, doc. Hlavica, prof. Macková, prof. 

Medek, Mgr. Mareček, MgA. Petr, doc. Spilka, prof. Willi, MgA. Vodička, Ing. Vondráčková,   

Hosté: doc. Goliášová, doc. Strnad,  

Informace rektora:   
➢ Na úvod předal slovo kvestorce, aby informovala o novému posunu v vládních krizových a jejich 

dopadu na uvolňování výuky. 
➢ Dotázal se fakult na aplikaci nařízení a rozvolnění opatření na jednotlivých součástech. 
➢ Informoval, že profesorském řízení doc. Mgr. Vladislava Bláhy, ArtD se bude konat v Umělecké 

radě JAMU pravděpodobně až koncem ledna. Jmenování docentem předá MgA. Igoru 
Ardaševovi v pracovně pana rektora v osobně dohodnutém termínu.  

➢ Kolegiu rektora představil výsledky dvou auditů: 
Audit připravenosti vnitřního kontrolního systému k čerpání účelových dotací 
Audit prověření vykonávání fyzických inventarizací na DF. 
(Zprávy o zjištěních obou auditů byly předány dle rozdělovníků.)  

 
Informace kvestorky:  

➢ Představila změny, která se týkají přechodu ČR do 3.skupiny PES. Univerzit se to dotkne hlavně 
v praktickém sektoru výuky. Stále ale čekáme na písemné usnesení vlády. Pro tento týden platí 
dosavadní úroveň rozvolnění PES školství 4, od 7.12. pak je vysoce pravděpodobný přechod na 
PES 3.  

➢ Otevřela otázku přechodu stravenkových karet na daňový paušál.  
➢ Ve čtvrtek se konal klub kvestorů. Tématem diskuze byl především ztráty kolejí a menz. 
➢ Bude se konat reprezentativní komise 9. 12. 2020. 
➢ Podotkla zrušení „Vánočníčku“, který se letos nebude moci konat z důvodů všem dobře známým. 

 
DF:  

➢ Děkan Francán informoval, že stále platí Aktualizace č. 4. k výuce v zimním semestru 2020 na 
DF JAMU a aktuálně je připravována Aktualizace č. 5. 

➢ Upozornil na problém se studenty ze Slovenska, kteří jsou nuceni během 14 dní zaplatit dvakrát 
za coronatest, kde poplatek dosahuje celkem vysoké hodnoty.  

➢ V současnosti je při zkoušení připravovaných inscenací v školních divadlech velkým problémem 
pro DF, že se ho dle Usnesení vlády o přijetí krizových opatření prozatím mohou zúčastnit jen 
studenti absolventských ročník, ne však studenti dalších ročníků, i když jsou zcela regulérně 
v připravovaných inscenacích obsazeni a pro zkoušení jsou nezbytní.  

➢ Dnes se uzavírají přihlášky, které se v letošním roce blíží ke stejnému součtu čísel jako loni, což 
je vzhledem k aktuální situaci potěšující. 

 
 
HF:  

➢ Doc. Goliášová upřesnila, že teoretické předměty budou nadále probíhat online. Pravidla pro 
individuální konzultace jsou vymezené v nařízení děkanky.  

➢ Děkanka HF, prof. Willi představila dvě variantách výuky od 4.1.2021 dle okolností a aktuálního 
stupně systému PES.  
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➢ Veškeré studentské koncerty z listopadu a prosince 2020 jsou přeložený na leden a únor 2021. 
Možnost streamování koncertů bude dle aktuální situace nabídnuta nejen absolventům, nýbrž 
také studentům všech ročníků studia. Smyslem je možnost získání zkušeností s natáčením a 
kompenzace újmy koncertu bez živého publika.  

➢ Děkanka HF doplnila své informace o kompetencích v děkanském týmu vedení HF.si vezme do 
odpovědnosti kromě oblasti Internacionalizace také oblast kvality.  

- pro oblast kvality byl ustaven pracovní tým, v němž se sebe-evaluačními zprávami, 
problematikou RUV a dotazníkovým šetřením bude zabývat Mgr. Jan Přibil, celkově 
za oblast kvality bude zodpovídat doc. Goliášová  

- za kvalitou komunikace se zahraničními studenti a za vízovou agendu bude odpovídat 
doc. Likin  

- za kvalitu využití technologií a dislokací bude odpovídat doc. Novozámský, prof. Jiraský a 
Lukáš Ostrý 

- za kvalitu PR fakulty, web a marketing bude odpovídat doc. Šilerová.  
- Do konce roku budou určeny komunikační toky vevnitř HF, aby na tyto struktury mohla 

navázat komunikace s jinými složkami JAMU. 
➢ Z oblasti umělecké činnosti HF děkanka informovala  

- o online průběhu festivalu Setkávání nové hudby plus, 
- o projektu virtuálního orchestr pro studenty dirigování a instrumentálních oborů,  
- o přípravě Vánočního koncertu, na němž by měli vystoupit pedagogové, 
- o vystoupení studentů na festivalu Janáček Brno 

➢ Z oblastí vědecké činnosti informovala  
- o vyhlášení grantové studentské soutěží pro výzkumné projekty, kterou inicioval proděkan Lyko, 
- o přípravě Mezinárodní vědecké konference JAMUsica, která se bude konat v termínu 3.-
4.11.2021, 
- o přípravě inovací v akreditaci Doktorského studijního programu Interpretace a teorie 
interpretace, 

➢ proběhlo konstruktivním jednání o dispozici a sítové vybavenosti plánovaných prostorů pro 
katedru cizích jazyků HF v Astorce.  
 

Informace pror. Mackové:  
➢ Informovala o sympoziu „Akreditace v umění a umění akreditace“. Následně z toho vyvodila 

všechny pro a proti postupů při žádostech pro udělování akreditací, při tvorbě vnitřního 
hodnocení na fakultách, tvorbě sebehodnotících zpráv apod.  

 
Informace pror. Medka:  

➢ Český překlad závěrečné zprávy mezinárodní externí evaluace bude v nejbližších dnech vyvěšen 
na webu a zaslán na fakulty.  

➢ Nevyčerpané prostředky CRP budou vráceny MŠMT  
➢ Harmonogram tvorby a schvalování SZ2021+ bude zaslán na součásti 
➢ Proběhla anketa k restauračnímu zařízení Astorky, ve které se vyjádřilo přes 400 subjektů -  její 

závěry budou zohledněny na dalším jednání pracovní komise. 
 
Informace pror. Hlavici:  

➢ Proběhla Ediční rada JAMU a byl schválen ediční plán na rok 2021. Málo pozitivní je skutečnost, 
že faktická polovina titulů z edičního plánu 2020 nebyla vydána, část byla úplně zrušena, část 
přesunuta na později, část nahrazena. Problém se týká obou fakult. Hlavní podíl na řešení musejí 
mít proděkani pro výzkum a předsedové fakultních edičních komisí. 

➢ MŠMT zveřejnilo výzvu k podání žádosti o dotaci na specifický výzkum. Částka určená pro JAMU 
však bude známa až počátkem ledna. 

 
Informace pror. Spilky: 

➢ Proběhne pracovní skupina k webovým stránkám v angličtině. 
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➢ Představil návrh PF JAMU 2021, s nímž kolegium vyslovilo souhlas. 
 
Vnější vztahy – Mgr. Mareček:  

➢ V současnosti sestavuje nové číslo Občasníku. 
 
DnO – MgA. Petr:  

➢ Aktuálně plánují programy divadla.  
 
Astorka – Bc. Hájková:  

➢ Na koleji v současnosti asi 40 studentů. A budova Astorky se připravuje na rekonstrukci. Všichni 
zaměstnanci jsou přípravám nápomocni. 

 
 

Příští jednání kolegia rektora bude v pondělí dne 14.12. 2020 v 10:30 hod. on-line formou v programu Teams.   

 

 

Zapsala: Bc. Bělohlávková                     verifikoval: prof. Oslzlý a vedení 

 
 


